

TOUR CODE: KYN

GROUP PACKAGE

E X P L O R E

9D
7N

YUNNAN + SHANGRILA + YULONG MOUNTAIN

探索云南 + 香格里拉 + 玉龙雪山



TOUR HIGHLIGHT

旅
游
亮
点



Yulong Snow Mountain

Impression Lijiang

Baishui River +
Blue Moon Valley

Tiger Leaping Gorge

Songzanlin Monastery

Guishan Park +
Gilded Prayer Wheel

S-Curve Erhai
Ecological Corridor

Dali Santorini

玉龙雪山

印象丽江

白水河 + 蓝月谷

虎跳峡

松赞林寺

龟山公园 +
世界最大转经筒

S弯洱海生态廊道

理想邦 - 圣托里尼



MEAL HIGHLIGHT

膳
食
亮
点

Imperial Banquet
宫廷御宴

Bridge rice noodles
过桥米线

Tibetan Cuisine
藏式风味

Farm Cuisine
农家风味

Chinese Cuisine
中式合菜

Shangri-la

Tiger
Leaping Gorge

Shaxi
Ancient Town

Lijiang

Dali

Chuxiong

Kunming

FIND OUT MORE!

更多详情

10-1, Jalan Khoo Teik Ee,
Off Jalan Imbi, 55100, KL

tour@goldendeluxe.my
ticketing@goldendeluxe.my

www.goldendeluxe.com.my

fb/GoldenDeluxeTravel

CONTACT
US NOW
联系我们!

03-21446888
03-97795509



Erhai Lake



Baishui River



Tiger Leaping Gorge

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈ KUNMING 吉隆坡 ✈ 昆明

Days Inn By Wyndham
OR SIMILAR

Assemble at Kuala Lumpur International Airport, check in for flight departure to **Kunming**. Upon arrival, meet and greet by local guide. Then transfer to hotel.

集合于吉隆坡国际机场, 乘搭客机飞往**昆明**. 抵达后, 送往入住酒店.

(Approx 3hrs)

DAY 2 KUNMING - CHUXIONG 昆明 - 楚雄

B / L / D
Man Ge Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

■ **Grand View Tower Park** : It is a great place to enjoy beautiful lake and mountain views and experience the local leisure culture. After that, transfer to **Chu Xiong**. Then, free time at **Yiren Ancient Town**.

早餐后, 驱车前往游览:

■ **大观楼公园**: 公园以名胜大观楼及百字长联闻名于世, 南临浩渺的滇池, 是欣赏湖光山色和体验当地休闲文化的好去处.

随后, 乘车前往**楚雄**. 抵达后, 自由闲逛**彝人古镇**.

季节限定 SEASONAL HIGHLIGHTS

Golden Autumn Chrysanthemum

1st October - 5th November : Golden Autumn Chrysanthemum
10月1日 - 11月5日 : 金秋菊花展

November - March : Siberian Elves - Black-headed Gulls
11月 - 3月 : 西伯利亚精灵 - 红嘴鸥

*subject to weather conditions.
*会受气候影响而有所改变.

Siberian Elves Black-headed Gulls

(Approx 3hrs)

(Approx 2hrs)

DAY 3 CHUXIONG - SHAXI ANCIENT TOWN - LIJIANG 楚雄 - 沙溪古镇 - 丽江

B / L / -
Xianghe No.1
Holiday Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

■ **Shaxi Ancient Town** : A peaceful and charming thousand-year-old town that preserves traditional streets, historic buildings, and the atmosphere of the ancient Tea Horse Road.

Then, transfer to **Lijiang** and visit:

■ **Black Dragon Lake** : The crystal-clear waters of the pool reflect the ancient bridges, pavilions and surrounding green mountains, while the majestic Jade Dragon Snow Mountain can be seen faintly in the distance.

■ **Sifang Street** : The Sifang Street Square is located at the center of Lijiang Old Town. Most of the dwellings are structures made of brick and wood with carved doors and painted windows.

■ **Old Town of Lijiang** : Also called Dayan Old Town, is a well-preserved ancient town for Naxi ethnic group. Old Town of Lijiang was listed as UNESCO World Heritage Site in 1997.

早餐后, 驱车前往游览:

■ **沙溪古镇**: 古朴安静的千年古镇, 保存着传统的街道、古建筑和茶马古道风貌, 适合漫步、拍照, 感受悠闲的古镇生活.

随后, 驱车前往**丽江**, 游览:

■ **黑龙潭公园**: 潭水清澈如镜, 古桥、亭台与青山相映成趣, 远处的玉龙雪山若隐若现.

■ **四方街**: 四方街是丽江古城中心, 交通四通八达, 周围小巷通幽, 据说是明代木氏土司按其印玺形状而建.

■ **丽江古城**: 古城丽江, 把经济和战略重地与崎岖的地势巧妙地融合在一起, 真实、完美地保存和再现了古朴的风貌.

DAY 4 LIJIANG 丽江

After breakfast, proceed to visit:

- **Yu Long Snow Mountain (Include Cable Car)** : Yulong Mountain is the southernmost glacier in the Northern Hemisphere. It is a sanctuary for rare animals and wild plants. **(If cable car not operating due to unforeseen circumstances, will be replaced by Yunshanping.)*
- * **Impression Lijiang** : A magnificent outdoor singing and dancing performance demonstrating the traditions and lifestyle of the local ethnic people. It is another creation of famous Chinese director Zhang Yimou.
- **Ganhaizi** : A beautiful alpine meadow at the foot of Jade Dragon Snow Mountain, offering breathtaking views of the snow-capped peaks, vast grasslands, and stunning natural scenery.
- * **Baishui River + Blue Moon Valley (Include Buggy)** : Known for its crystal-clear water and beautiful landscapes, it is a peaceful spot surrounded by lush greenery.

早餐后, 前往游览:

- **玉龙雪山(含大索道)**: 壮丽的雪山景区, 以终年积雪的山峰、壮观的冰川、辽阔的高山草甸和秀美的自然风光闻名。(如大索道遇天气不佳或其他因素影响则改为云杉坪)
- * **印象丽江**: 在此欣赏张艺谋制作的巨型歌舞秀。演出剧场位于海拔3050米世上最高的实景演出场地-玉龙雪山景区甘海子, 是唯一一部在白天进行的实景演出。
- **甘海子**: 位于玉龙雪山脚下的高山草甸, 视野开阔, 绿草如茵, 四周群山环抱。
- * **白水河+蓝月谷(含电瓶车)**: 白水河是一条由玉龙雪山融化的冰川雪水汇成的河流, 沿着山谷层叠跌宕而下, 水清澈墨绿, 因河床由沉积的石灰石碎块组成。

(Approx 1h 30m)

(Approx 2h 30m)

DAY 5 LIJIANG - TIGER LEAPING GORGE- SHANGRI-LA 丽江 - 虎跳峡 - 香格里拉

After breakfast, proceed to visit:

- **Tiger Leaping Gorge (Include Escalators)** : Tiger Leaping Gorge is one of the deepest gorges in the world, making it one of the top 10 world famous hiking trails.

After that, proceed to **Shangri-La** and visit:

- **Dukezong Old Town** : Dukezong Old Town, a 1300-year-old Tibetan town located in Shangri-La, which it has experienced both the flames of war and prosperity of frontier trade.
- **Guishan Park + Gilded Prayer Wheel** : Guishan Park, which is home to an impressive Tibetan Buddhist temple and offers great views over the town. The temple features a gilded prayer wheel covered with depictions of Buddhist deities.

早餐后, 驱车前往游览:

- **虎跳峡(含往返扶梯)**: 虎跳峡是从丽江玉龙雪山和香格里拉哈巴雪山之间穿过的一条巨大的峡谷。虎跳峡是排名世界第四、中国第二的大峡谷, 是万里长江第一大峡谷, 是国家级AAAA级旅游景区。

随后, 驱车前往香格里拉, 抵达后, 参观:

- **独克宗古城**: 古城的建筑布局犹如八瓣莲花, 中心是月光广场, 古朴的藏式木屋一幢接一幢环绕在四周。是中国保存得最好、最大的藏民居群, 而且是茶马古道的枢纽。
- **龟山公园 + 世界最大转经筒**: 龟山公园内有一座令人印象深刻的藏传佛教寺庙, 可俯瞰整个城镇。这座寺庙有一个镀金的转经筒, 转经筒上覆盖着佛教神灵描绘和符号。

(Approx 4hrs)

DAY 6 SHANGRI-LA - DALI 香格里拉 - 大理

After breakfast, proceed to visit:

- **Napahai Grassland** : The grasslands are made up of typical swamp meadows and enjoy a humid climate that nourishes their lush foliage and wild flowers.

Next, transfer back to **Dali** and visit:

- **Xizhou Ancient Town** : Xizhou Ancient Town is a cultural town of the Bai ethnic minority in southwest China's Yunnan Province. Xizhou made its wealth along the ancient Tea-Horse Road. You can try their famous local food - Xizhou Baba here.
- **Dali Ancient Town** : The ancient city of Dali is famous for its cultural and historical points of interest, natural beauty, and colorful ethnic minorities.
- **Foreigner Street** : There are all kinds of ethical clothes, characteristic handicrafts and special local products from many places.

早餐后, 驱车前往游览:

- **纳帕海草原**: 纳帕海自然保护区主要保护对象为高原季节性湖泊、沼泽草甸, 是黑颈鹤等候鸟越冬栖息地; 该保护区是全县最大的草原, 也是最富于高原特色的风景区之一。

随后驱车返回大理, 游览:

- **喜洲古镇**: 有着千年历史的白族历史文化名镇, 具有浓郁的民族风情和历史文化气息。您可在这里品尝喜洲著名的风味小吃-喜洲粑粑。
- **大理古城**: 这座古城因其文化、历史背景、自然美景和多姿多彩的少数民族而闻名。
- **洋人街**: 大理最佳的购物地点, 琳琅满目的商品, 各种服饰, 特色手工艺品以及当地特色产品都能在这里找到。



B / L / D

Xianghe No.1
Holiday Hotel
OR SIMILAR



B / L / D

Elong Hotel
OR SIMILAR



B / L / -

Kyriad Hotel
OR SIMILAR



Yulong Snow Mountain

(Approx 4h 30m)

DAY 7 DALI - KUNMING

大理 - 昆明



B / L / -

Weiju Golden Eagle
Grand Hotel
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- * **Erhai Lake Jeep Experience** : Erhai Lake is abundant in aquatic resources and living beings, it is an important food source for the local Bai people and used to be a royal deer ranch in old times for Nanzhao Kingdom.
- * **S-Curve Erhai Ecological Corridor** : Famous for its iconic S-shaped pathway, stunning views of Erhai Lake and Cangshan Mountain and beautiful countryside scenery. **(Each family free 3- 4 soft copy of photos)**
- **Dali Santorini (Include one way buggy)** : It's designed to resemble Greece's Santorini with white buildings, winding streets and beautiful flowers.

Next, transfer back to **Kunming** and visit:

- **Nanping Street** : Nanping Street is an old block in the history of Kunming and an ancient commercial street. There are many restaurants, shops, supermarkets, and brand chain stores on the street.

早餐后, 驱车前往游览:

- * **洱海公园吉普车体验**: 乘坐吉普车延环海公路, 欣赏田园风光和洱海美景, 为客人留下最美的回忆.
- * **S弯洱海生态廊道**: 一面是湖光山色, 一面是各具特色的白族传统村落, 人文和自然融在一起, 恰似一幅乡愁画卷. **(每个家庭赠送3-4张电子照片)**
- **理想邦 - 圣托里尼 (含单程电瓶车)**: 在海东镇上的理想邦, 坐落十几家酒店, 被誉为中国版的圣托里尼, 也是游客必来的打卡景点.

随后, 驱车返回昆明, 游览:

- **南屏步行街**: 南屏街是昆明历史上的老街区, 也是昆明市古老的商业街, 其中南屏街是昆明旧时的金融、商业和娱乐中心.

DAY 8 KUNMING ✈ KUALA LUMPUR

昆明 ✈ 吉隆坡



B / L / -

After breakfast, proceed to visit:

- **Dounan Colorful Flower Sea** : Known for its vibrant flowers and romantic flower fields.
- **Jinma-Biji Archway** : The Jinma-Biji Archway is the emblem of the city of Kunming that composed of golden horse and green rooster.
- **Kunming Old Streets** : The last historical area in Kunming city, this area still retains a large number of historical buildings and cultural relics in the late Qing Dynasty and the Republic of China.

After that, transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

早餐后, 驱车前往游览:

- **斗南七彩花海**: 昆明著名的花卉景观, 以绚丽多彩的鲜花和浪漫的花海风光著称, 是赏花、拍照和感受昆明花卉文化的好去处.
- **金马碧鸡坊**: 为两座木结构斗拱牌楼, 是昆明的象征, 是最具代表性的清代历史文化街区.
- **昆明老街**: 昆明市中心最原汁原味的老街区. 街区共有六街十巷, 大量保存了清代和民国时期的特色民居建筑、老商号等, 别有一番历史韵味.

随后, 送往机场搭乘客机返回吉隆坡.

DAY 9 KUALA LUMPUR

吉隆坡

Arrive KLIA with beautiful memories of the trip. Hope to see you again!
带着难忘的旅游经历返回吉隆坡国际机场, 希望在不久的将来再与您闪耀全球!

COMPULSORY TOUR 保证自费项目 - RMB500/PAX

• Impression Lijiang + Baishui River & Blue Moon Valley (Include Buggy) + S-Curve Erhai Ecological Corridor + Jeep Experience + Each family free 3- 4 soft copy of photos

• 印象丽江表演 + 白水河 & 蓝月谷含电瓶车 + S弯洱海生态廊道 (吉普车旅拍+赠送电子照片每个家庭3-4张)

Remark 备注

The duration & sequence of all places of interest & scenic spots are subject to change or amend without prior notice in the event of any unforeseen circumstances such as weather condition, acts of nature, local public holiday, religion festival & traffic condition. There will be no refund or replacement if the tour affected by the above issue. 景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准. 如因天气或其他因素或会做删减/停开, 不作任何补偿及退款, 敬请谅解

DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS 出发日期 & 航班详情

ALL IN TOUR FARE 全包价

RM

Adult 成人 : _____ per adult

Child with bed 小孩占床 : _____ per child

Child no bed 小孩不占床 : _____ per child